

Title (en)

Pressurized container for preserving tennis balls.

Title (de)

Druckbehälter zum Aufbewahren von Tennisbällen.

Title (fr)

Boîtier pressurisé pour conserver des balles de tennis.

Publication

EP 0578269 A1 19940112 (DE)

Application

EP 93112205 A 19930617

Priority

DE 9208209 U 19920619

Abstract (en)

A pressurised container (1) for preserving one or more tennis balls (a, b, c, d) is described, consisting of an upper part (3) and a lower part (8), whose common clear width is slightly greater than a given diameter which expediently corresponds to the single diameter of a tennis ball (a) or a multiple thereof, it being possible for the upper part (3) and the lower part (8) to be connected, in particular screwed, to one another in a sealing manner to form a closed container (1). In order to provide a possibility of preserving used tennis balls at a pressure which corresponds to their internal pressure, provision is made for the container, expediently its upper part (3), to have a filling valve (2).

Abstract (de)

Beschrieben wird ein Druckbehälter (1) zum Aufbewahren eines oder mehrerer Tennisbälle (a, b, c, d), bestehend aus einem Oberteil (3) und einem Unterteil (8), deren gemeinsame lichte Weite etwas größer ist als ein vorgegebener Durchmesser, der zweckmäßig dem Ein- oder Mehrfachen des Durchmessers eines Tennisballes (a) entspricht, wobei das Oberteil (3) und das Unterteil (8) zur Bildung des geschlossenen Behälters (1) miteinander dichtend verbunden, insbesondere verschraubt werden können. Damit eine Möglichkeit der Aufbewahrung bespielter Tennisbälle unter einem ihren Innendruck entsprechenden Druck geschaffen wird, ist vorgesehen, daß der Behälter, zweckmäßig sein Oberteil (3), ein Befüllungsventil (2) aufweist.

IPC 1-7

A63B 39/02

IPC 8 full level

A63B 39/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 39/025 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3815641 A1 19891116 - WIERING PETER [DE]
- [X] DE 3141436 A1 19830623 - GEILHAUPT MANFRED DIPL PHYS
- [X] DE 9000253 U1 19900301
- [X] DE 8815577 U1 19890518
- [X] DE 8607995 U1 19860710
- [X] DE 8707231 U1 19870917
- [X] US 3233727 A 19660208 - WILSON KARL H
- [X] GB 327678 A 19300328 - THOMAS SMITH ANDERSON

Cited by

DE9411154U1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9208209 U1 19920910; EP 0578269 A1 19940112

DOCDB simple family (application)

DE 9208209 U 19920619; EP 93112205 A 19930617